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Protokół Nr XIV/2015 

 

z sesji Rady Powiatu w Myśliborzu odbytej w dniu 29 grudnia 2015 roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu, przy ul. Północnej 15. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 14
00

, a zakończyły o godz. 17
55.

   

 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Tomasz Jarema dokonał otwarcia XIV sesji Rady Powiatu                       

w Myśliborzu.  

Powitał radnych, Starostę Myśliborskiego, zaproszonych gości, mieszkańców Powiatu 

Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności (załącznik Nr 1 do protokołu) 

stwierdził, że w obradach udział bierze 14 radnych, co upoważnia Radę do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 2 do protokołu 

 

 

Ad.2 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: ustalenie porządku XIV sesji Rady Powiatu  

w Myśliborzu. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do tak przedstawionego porządku sesji? 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

zaproponował wprowadzić do porządku sesji trzy punkty: 

 

- projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Myśliborskiego jako    

  punkt 5.9.  

 

-  projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Nowogródek Pomorskie zadania z zakresu 

zarządzania drogami powiatowymi jako punkt 5.10  

 

- projekt uchwały  zmieniający uchwałę w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego 

przejęcia zadań z zakresu administracji rządowej jako punkt 5.11. 

- projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie określenia zadań i wysokości środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych do realizacji 

w 2015 roku jako punkt 5.12. 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema 

zapytał czy są inne uwagi do porządku sesji?  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie zaproponowanych zmian:  
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1. Za wprowadzeniem do porządku sesji jako punkt 5.9. projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Myśliborskiego głosowało 10 radnych, przeciw - 5, 

1 radny wstrzymał się od głosu. W wyniku głosowania projekt uchwały został wprowadzony 

do porządku sesji.  

 

2. Za wprowadzeniem do porządku sesji jako punkt 5.10. projektu uchwały w sprawie 

powierzenia Gminie Nowogródek Pomorski zadania z zakresu zarządzania drogami 

powiatowymi głosowało 16 radnych, przeciw - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

W wyniku głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku sesji.  

 

3. Za wprowadzeniem do porządku sesji jako punkt 5.11. projektu uchwały zmieniającego 

uchwałę w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego przejęcia zadań z zakresu 

administracji rządowej głosowało 16 radnych, przeciw - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

W wyniku głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku sesji.  

 

4. Za wprowadzeniem do porządku sesji jako punkt 5.12. projektu uchwały zmieniającego 

uchwałę w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych do realizacji w 2015 roku głosowało 

16 radnych, przeciw - 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

W wyniku głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku sesji.  

 

Podczas głosowania stan radnych - 16 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Kolejno Przewodniczący Rady odczytał porządek sesji z wprowadzonymi zmianami: 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3.Wręczenie aktów nadania stopnia nauczyciela mianowanego dla nauczyciela. 

4. Uchwalenie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2016-2027 

oraz uchwalenie budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2016 rok: 

4.1.odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie 

wydania opinii o przedłożonym projekcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2016-2027, 

4.2.dyskusja nad wniesionymi poprawkami (autopoprawka) do projektu uchwały  

w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego na 

lata 2016-2027 i ich przegłosowanie, 

4.3.podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Myśliborskiego na lata 2016-2027, 

4.4.odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem, 

4.5.przedstawienie opinii Komisji oraz wniosków radnych, 

4.6.odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie 

wydania opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Powiatu Myśliborskiego na 

2016 rok, 

4.7.przedstawienie stanowiska Zarządu Powiatu w sprawie opinii RIO, opinii Komisji  

i wniosków radnych, 

4.8.dyskusja nad wniesionymi poprawkami (autopoprawka) do projektu uchwały  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Myśliborskiego na rok 2016 i ich przegłosowanie, 
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4.9.podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Myśliborskiego na rok  

  2016. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu: 

5.1. w zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2015 rok, 

5.2. w sprawie przyjęcia Programu Rozwoju Powiatu Myśliborskiego na lata 2015-2020.  

5.3. w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego w 2016 roku, 

5.4. w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków i innych 

obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na terenie Powiatu Myśliborskiego w 

roku 2016, 

5.5. w sprawie wystąpienia Powiatu Myśliborskiego z Zachodniopomorskiej Regionalnej 

Organizacji Turystycznej w Szczecinie.  

5.6.w sprawie planu pracy Rady Powiatu na 2016 rok, 

5.7.w sprawie planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 2016 rok, 

5.8.w sprawie zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Powiatu w Myśliborzu na 

2016 rok. 

5.9. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Myśliborskiego, 

5.10. w sprawie powierzenia Ginie Nowogródek Pomorski zadania z zakresu zarządzania 

drogami powiatowymi, 

5.11. zmieniającą uchwałę w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego przejęcia zadań       

z zakresu administracji rządowej. 

5.12. zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych do realizacji w 2015 roku. 

6. Sprawozdania z działalności Stałych Komisji Rady Powiatu w Myśliborzu za rok 2015. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

9. Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu. 

10. Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Przewodniczącego Rady w okresie 

międzysesyjnym. 

11. Oświadczenia radnych. 

12. Zamknięcie obrad. 

 

 

Ad.3 

Przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad: Wręczenie aktów nadania stopnia 

nauczyciela mianowanego dla nauczyciela. 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

dokonał wręczenia aktu nadania stopnia nauczyciela mianowanego dla nauczycielki ZSP Nr 2 

w Myśliborzu Eweliny Dudy  

 

Ad. 4  

Przystąpiono do kolejnego punktu: Uchwalenie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2016-2027 oraz uchwalenie budżetu Powiatu Myśliborskiego na 

2016 rok: 
4.1.odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie 

wydania opinii o przedłożonym projekcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2016-2027, 
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Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema  

o odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w 

sprawie wydania opinii o przedłożonym projekcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2016-2027 poprosił 

Wiceprzewodniczącą Rady – Elżbietę Ligenzę. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 
odczytała uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie wydania opinii                 

o przedłożonym projekcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej  Powiatu Myśliborskiego na lata 2016-2027 (uchwała RIO stanowi załącznik Nr 3  

do niniejszego protokołu)  

 

4.2.dyskusja nad wniesionymi poprawkami (autopoprawka) do projektu uchwały  

w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego na 

lata 2016-2027 i ich przegłosowanie. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały i autopoprawki? 

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

poprosił o wyjaśnienie czym różni się autopoprawka od wcześniejszego złożonego projektu 

uchwały  dot. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

przekazała, że zmiany dot. m. in. wprowadzenia kwoty, zwiększenia kwoty dochodów                          

i wydatków o kwotę 185.400 zł. i dotyczy to nieodpłatnej pomocy prawnej.  

 

Radny – Arkadiusz Mazepa 

przekazał, że wskaźnik zobowiązań który został zaproponowany w projekcie budżetu jest na 

poziomie 2, 53%. Zaplanowane zostały dochody w wys. 300.000 zł., w tym 200.000 zł.  ze 

sprzedaży majątku  i 100.000 zł. na dotacje. Poprosił o wyjaśnienie co kryje się pod pozycją 

dochody 2016 roku w kwocie 300 tys. zł.,  co Zarząd Powiatu zamierza sprzedać w kwocie 

200.000 zł. i na co konkretnie te środki planuje przeznaczyć ze wskazaniem na jaką 

inwestycję.  Kolejno poprosił o wyjaśnienie, czy jeśli nie wprowadzimy tej kwoty 300.000 zł. 

do budżetu, to czy  będzie to skutkowało nie spełnieniem wskaźnika art. 243 ustawy                       

o finansach publicznych.  

Przekazał, że przyglądając się zaproponowanemu projektowi budżetu wynika, że powiat                            

w roku 2017 – 2019 będzie w kolejnym programie naprawczym. Stwierdził, że obecny 

program naprawczy również nie jest realizowany przez obecny Zarząd Powiatu. 

 

Radny - Zygmunt Siarkiewicz 

poprosił o wyjaśnienie jakiej inwestycji dotyczy zaplanowana w projekcie budżetu  kwota                            

w wys. 100.000 zł Poprosił o podanie nazwy zadania inwestycyjnego. Kolejno przekazał, że 

na posiedzeniu Komisji Finansów, Budżetu  Rozwoju Gospodarczego usłyszał, że Zarząd 

Powiatu planuje  kontynuację rozbudowy,  czy też modernizacji budynku przy ul. Północnej 

15. Poprosił o informację jaki przewiduje się koszt dokończenia tej inwestycji.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 
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wyjaśniła, że jeśli chodzi o wydatek w wys. 300.000 z  roku 2017   Dochody majątkowe                   

w wys. 200.000 zł. planuje się pozyskać  ze sprzedaży majątku powiatu  - budynku przy  ul, 

Piłsudskiego w Myśliborzu oraz ze sprzedaży działek.  Natomiast kwota 100.000 zł 

przewidziana jest do pozyskania w ramach unijnych programów, które będą dopiero 

uruchamiane od przyszłego roku z przeznaczeniem na modernizację budynku przy ul. 

Północnej 15.  

 

 

Radny – Arkadiusz Mazepa 

przekazał, że Pani Skarbnik nie przytoczyła żądnej konkretnej nazwy projektu, z jakiego 

planuje się pozyskać dodatkowo 100.000 zł. z przeznaczeniem na dokończenie modernizacji 

budynku przy ul. Północnej 15.  Kolejno zapytał, co Zarząd Powiatu zamierza zrobić                      

z budynkiem przy ul. Piłsudskiego w Myśliborzu w sytuacji kiedy w roku 2016 nie zostanie 

sprzedany.  Kiedy była ostatnia wycena tego budynku wykonana przez ten zarząd, ? Kolejno 

stwierdził, że  przed kadencją kiedy był Starostą Myśliborskim na realizację inwestycji  przy 

ul. Północnej zaplanowano środki finansowe  w pełni z przyszłych przychodów i zwrotu 

dotacji, których nikt nigdy do dziś na oczy nie widział. Zaproponował, żeby wrócić do pracy 

nad tym projektem WPF-u i projektu  budżetu na 2016 rok  i nie głosować tego dokumentu w 

dniu dzisiejszym.  

Poprosił o wyjaśnienie, czy w sytuacji gdyby kwota 300.000 zł. nie wpisać do budżetu 

powiatu,  to czy wskaźnik zadłużenia  byłby spełniony ? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

wyjaśniła, że dochody majątkowe bardzo wpływają na wskaźnik zadłużenia zgodnie z art. 243 

ustawy o finansach publicznych. Wynika z tego, że  jeżeli byśmy nie wpisali tych dochodów 

majątkowych to zapewnie  powiat nie spełniłby tego wskaźnika. Wówczas Zarząd Powiatu 

rozważałby  inne możliwości zaprojektowania projektu budżetu, który pozwoliłby na 

zwolnienie wskaźnika w 2017 roku. 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

przekazał, że jest przekonany, że gdybyśmy tych założeń nie uwzględnili to nie uzyskalibyśmy 

tych wskaźników. Natomiast jeśli chodzi o budynek przy ul. Północnej 15 to jest  negatywnie 

ustosunkowany do decyzji o dalszej modernizacji. Kolejno zwrócił uwagę, że przy planowaniu 

budżetu  w latach 2007 – 2011 zaplanowano łączny deficyt na kwotę 16.000.000 zł.,                       

w minionej kadencji było to już tylko 3.271.000 zł.   , w tej kadencji jest już  to kwota 

dodatnia 3.979.339 zł. Prawidłowa gospodarka środkami finansowymi, wypracowanie 

nadwyżek finansowych, uporanie się przede wszystkim z zadłużeniem powiatu, związane jest 

z zapisami ustawy o finansach publicznych, które zmuszają nas do podejmowania trudnych 

decyzji, które pozwolą nam na  uchwalenie budżetu., Istnieje duże prawdopodobieństwo,  że 

powiat zmierzy się z kolejnym programem naprawczym, kolejną restrukturyzacją długu.  

Natomiast odpowiadając wprost na pytanie radnego Z. Siarkiewicza przekazał, że dokończenie 

parteru i I piętra  budynku przy ul. Północnej 15 to jest kwota 719.221 zł.    Biorąc pod uwagę 

konieczność zagospodarowania obejścia jest to kwota ok. 1.000.000 zł.  

 

Radna – Alicja Prill  

przekazała, że  z informacji jaką uzyskaliśmy wynika, że sprzedaż budynku przy ul. 

Piłsudskiego w Myśliborzu  będzie finalizowana w 2017 roku, w związku z tym poprosiła                  

o informację co  się będzie działo z tym budynkiem w 2016 roku oraz  czy od dzisiaj to 

ogłoszenie o sprzedaży zostanie zdjęte. Zapytała,  kiedy była ostatnia wycena tego budynku              
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i na jaką kwotę.  W III kadencji budynek ten również był przeznaczony do sprzedaży za kwotę 

ok. 600.000 zł. , w tej chwili budynek warty jest poniżej 300.000 zł.  

 

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

zwrócił uwagę, że dwukrotnie zadawał pytania i nie uzyskał na nie nadal odpowiedzi.  

 Kolejno przekazał, że  Zarząd Powiatu powinien mieć pełną wiedzę, co do zasadności 

wydatkowania kwoty 300.000 zł.  Kolejno stwierdził, że zaproponowana kwota nie  nie 

rozwiązuje problemu nawet uruchomienia w pełni jednej kondygnacji budynku przy ul. 

Północnej 15. Świadczy to o tym, że te środki zostaną zmarnowane.  W ten obiekt 

wpompowano już kilka milionów zł. ze środków powiatu, z tego tytułu budżet powiatu jest 

bardzo obciążony i  cierpią na tym  wszystkie jednostki podległe. Wiemy, że zadania z zakresu 

administracji oraz zadania inwestycyjne w nowej perspektywie nie będą finansowane ze 

środków pomocowych. To zadanie jest naszym własnym zadaniem inwestycyjnym, możemy 

co najwyżej posiłkować się pożyczkami lub kredytami. Zaproponował, żeby wyprowadzić 

kwotę 300.000 zł, z projektu budżetu.   

 

Radca prawny – Tomasz Domina 

poinformował, że art. 230 ustawy o finansach publicznych wskazuje, że wyłączną inicjatywę 

w sprawie   uchwalenia  wieloletniej prognozie finansowej  należy do Zarządu Powiatu.  

Zarząd Powiatu może rozważyć, czy nie wprowadzić zgodnie z sugestią radnego 

Z.Siarkiewicza jako własną autopoprawkę.  

 

Radny – Z. Siarkiewicz  

przekazał, że posiada opinię prawną, z której wynika, że  radni stanowią prawo powiatowe i na 

każdym etapie mogą  składać wnioski.   Zgodnie z ustawą o finansach publicznych bez zgody 

Zarządu nie możemy składać wniosków i poprawek, które  zwiększałyby deficyt. Natomiast 

kiedy złożony wniosek dąży do poprawienia sytuacji finansowej to powinien zostać 

uwzględniony. 

 

Radca prawny – Tomasz Domina 

przekazał, że opinia,  którą  radny Z.Siarkiewicz posługuje się dot. uchwały budżetowej, a nie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej.  Art. 230 ustawy o finansach publicznych reguluje zasady 

postępowania – inicjatywa w sprawie sporządzenia projektu uchwały  w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej i jej zmiany należą wyłącznie do zarządu jednostki samorządu 

terytorialnego.  

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

przekazał, że ze stanowiska radcy prawnego wynika, że  Rada Powiatu może jedynie odrzucić 

tą uchwałę. 

 

Radca prawny – Tomasz Domina 

przekazał, że tak 

 

Radny Zygmunt Siarkiewicz 

przekazał, że wobec tego zmienia swój  wniosek na  wniosek o odrzucenie tego projektu 

uchwały w sprawie zatwierdzenia Wieloletniej Prognozy Finansowej.  

 

 

Starosta Myśliborski- Arkadiusz Janowicz 
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przekazał, że jeżeli chodzi o sprzedaż nieruchomości przy ul. Piłsudskiego jest to już III 

podejście w tej kadencji, nieskuteczne. Wycena dokonana została zgodnie z przepisami i nadal 

jest aktualna. Jest to ostatnie podejście do zbycia nieruchomości w drodze przetargu. Kwota 

utrzymana została na poziomie poprzedniej ceny wywoławczej w wys. 230.000 zł. 

Zainteresowanych i pytających o tę nieruchomość  było kilkoro, natomiast vadium nie 

wpłaciła żadna osoba.   

 W obecnym czasie zbycie jakiejkolwiek nieruchomości jest wielkim problemem, natomiast 

posiadanie takiej nieruchomości obciąża powiat dodatkowymi kosztami związanymi                      

z eksploatacją,  utrzymaniem obiektu, zabezpieczeniem oraz przygotowaniem przetargu.  

Odnosząc się do zapytania dot. modernizacji budynku przy ul. Północnej, przekazał, że nie 

zasadnym jest kontynuowanie tej modernizacji z uwagi na zbyt duże koszty.Utrzymanie tego 

budynku również generuje największe koszty eksploatacyjne. Przyszłość administracji 

Starostwa powinna być kształtowana na bazie budynku przy ul. Spokojnej 13. Na dzień 

dzisiejszy wiemy, że nie ma możliwości sięgania po środki pomocowe jeśli chodzi                          

o infrastrukturę, budynki, budowle związane z administracją. Natomiast w ramach EFS można 

liczyć, że pewne środki na uruchomienie pomieszczeń infrastruktury związanej z działalnością 

Powiatowego Urzędu Pracy lub Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie dają szanse na 

skorzystanie z programów przygotowywanych w tym zakresie. Najbardziej racjonalnym 

rozwiązaniem jest takie zbilansowanie wydatków i dochodów powiatu myśliborskiego żeby 

móc obsługiwać zadłużenie powiatu wraz z kosztami obsługi tego długu.     

 

Nikt z radnych nie zgłosił więcej pytań i uwag, w związku z tym Przewodniczący Rady – 

Tomasz Jarema zamknął dyskusję w tym punkcie.  

 

 

4.3.podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Myśliborskiego na lata 2016-2027  

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema  

zarządził głosowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2016-2027 wraz z autopoprawką.  

 

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2016-2027 wraz autopoprawką  głosowało – 11, 

przeciw – 6, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Uchwała Nr XIV/75/2015 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 29.12.2016 roku w sprawie 

uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 

2016-2027 wraz z autopoprawką (załącznik Nr 4  do protokołu)  

 

4.4.odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema  

zapytał, czy z uwagi na fakt, że radni otrzymali projekt uchwały budżetowej i  jest on 

obszerny, czy jest potrzeba odczytania niniejszego projektu uchwały wraz                                          

z uzasadnieniem.  

 

Radni wyrazili zgodę aby nie odczytywać  projektu uchwały. 
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4.5.przedstawienie opinii Komisji oraz wniosków radnych, 

 

 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema   

poprosił o zabranie głosu Przewodniczących poszczególnych Komisji Stałych Rady Powiatu 

w Myśliborzu w celu przedstawienia opinii Komisji w sprawie projektu budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2016 rok.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego               

i Drogownictwa – Krzysztof Mrzygłód 

poinformował, że na posiedzeniu w dniu 2 grudnia 2015 roku Komisja Oświaty, Kultury, 

Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego i Drogownictwa negatywnie ustosunkowała się do  

projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie uchwalenia  budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2016 rok. Za głosowało - 2 Członków Komisji, przeciw – 3, 2 członków 

Komisji wstrzymało się od głosu..  

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

– Waldemar Pacewicz 

przekazał, że na posiedzeniu w dniu 4 grudnia 2015 roku Komisja Zdrowia  Spraw 

Społecznych, Ochrony Środowiska i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu 

Powiatu Myśliborskiego na 2016 rok wraz z autopoprawką. Za pozytywnym zaopiniowaniem 

głosowało - 4 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Przewodniczący Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – Mariusz 

Norsesowicz 

przekazał, że na posiedzeniu w dniu 7 grudnia 2015 roku Komisja Finansów, Budżetu                       

i  Rozwoju Gospodarczego przeanalizowała i pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu 

Powiatu Myśliborskiego na 2016 rok wraz z autopoprawką z uwzględnieniem opinii Komisji 

merytorycznych. 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2016 rok głosowało – 6  Członków Komisji, przeciw – 1, nikt nie 

wstrzymał się od głosu.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Jarosław Ostry 

Przekazał, że na posiedzeniu w dniu 7 grudnia 2015 roku Komisja Rewizyjna przeanalizowała 

i pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2016 rok wraz                      

z autopoprawką  

Za pozytywną opinią do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2016 rok głosowało – 3  Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu.  

 

 

4.6.odczytanie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie 

wydania opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Powiatu Myśliborskiego na 

2016 rok, 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema  

o odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie             

w wyżej wymienionej sprawie poprosił Wiceprzewodniczącego Rady – Ryszarda Wiśniaka. 
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Wiceprzewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak 
odczytał uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie wydania opinii                 

o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Powiatu Myśliborskiego na 2016. (uchwała 

RIO stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu)  

 

4.7.przedstawienie stanowiska Zarządu Powiatu w sprawie opinii RIO, opinii Komisji  

i wniosków radnych, 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema  

O zabranie głosu poprosił Starostę Myśliborskiego Arkadiusza Janowicza w celu 

przedstawienia stanowiska Zarządu Powiatu w sprawie opinii RIO, wniosków radnych oraz 

autopoprawki. 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

Przekazał, że Zarząd Powiatu przyjął opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej                               

w przedmiotowej sprawie i wyraża pozytywną opinię na temat tego dokumentu. 

 

 

4.8.dyskusja nad wniesionymi poprawkami (autopoprawka) do projektu uchwały  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Myśliborskiego na rok 2016 i ich przegłosowanie, 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema  

Zapytał czy są pytania bądź uwagi do projektu budżetu na 2016 rok wraz z autopoprawką.  

 

Starosta Myśliborski- Arkadiusz  Janowicz 

przekazał, że jest to bardzo ostrożny budżet poza dochodami, które nie są do końca pewne. 

Zabezpieczone w nim zostały najważniejsze zadania, czyli kontynuacja i realizacja programu 

naprawczego, maksymalne  ograniczanie wydatków bieżących,  maksymalizowanie dochodów 

majątkowych, które przede wszystkim pozwolą na autonomiczne uchwalenie budżetu na rok 

2017.  

Zabezpieczone zostały najistotniejsze pozycje w tym budżecie; wydatki na obsługę długu, 

zabezpieczyliśmy nadwyżkę operacyjną, czyli różnicę pomiędzy dochodami bieżącymi                    

i wydatkami bieżącymi.  

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

Przekazał, że budżet ten nie ma żadnej koncepcji rozwojowej. Cały czas jest jakaś presja żeby 

remontować budynek przy ul. Północnej. 

Kolejno złożył trzy wnioski do projektu uchwały budżetowej. 

- wykreślić wydatek majątkowy w kwocie 20.000 zł. . – z przeznaczeniem na modernizację 

budynku przy ul Północnej. 

- zmniejszenia wydatków rezerwy ogólnej zapisanej w projekcie budżetu w kwocie ok. 

300.000 zł. i zmniejszenie jej do kwoty 100.000 zł.  Poprosił o poinformowanie na co Zarząd 

Powiatu planuje przeznaczyć tę rezerwę i jaka była rezerwa zapisana w tegorocznym 

budżecie. 

- wprowadzić zadanie inwestycyjne – modernizacja sanitariatów w ZSP nr 1 w Barlinku                 

w kwocie 20.000 zł. Zabezpieczenie tych środków finansowych wynika z zaleceń Sanepidu, 
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które zobowiązują szkołę do modernizacji sanitariatów. Kwota całej inwestycji wynosi ok. 50-

70 tys. zł i Dyrektor szkoły w swoim budżecie nie znajduje takiej kwoty. Jeśli Rada Powiatu 

wesprze kwotą 20.000 tys. zł to będzie możliwość zrealizowania tej inwestycji.  

 

Radca prawny – Tomasz Domina  

zwrócił uwagę, że  projekt budżetu musi pochodzić od Zarządu Powiatu, autopoprawki 

również powinny pochodzić od Zarządu. Jednakże nie jest tak, że Rada Powiatu jest 

całkowicie pozbawiona uprawnień. Art. 240 ust. 2 ustawy o finansach publicznych reguluje te 

kwestie. Zgodnie z  tym przepisem organ stanowiący jednostki samorządu powiatowego może  

dokonać zmian w projekcie budżetu bez zgody organu wykonawczego w zakresie 

zmniejszenia wydatków z wyjątkiem wydatków sztywnych i przeniesienia zaoszczędzonych w 

ten sposób kwot na inne lub nowe zadanie, zwiększenia określonych wydatków jeżeli 

przedstawiony projekt budżetu zamyka się nadwyżką budżetową, bo wtedy nie ma 

zwiększenia deficytu budżetowego, ustanowienia nowych źródeł dochodów budżetowych  jak 

i zwiększenia określonych wydatków w przypadku gdy nie znajdziemy dla nich źródła 

dochodów.  

Kolejno przekazał, że  został złożony wniosek do projektu budżetu na 2016 rok, trzeba te 

zmiany przeanalizować, czy mieszczą się w tym art. 240 ust. 2 ustawy o finansach 

publicznych, jeżeli mieszczą się w granicach tego artykułu to bez zgody Zarządu,  Rada 

Powiatu będzie decydowała,  czy wprowadzi do projektu budżetu autopoprawki czy też nie.  

  

Przewodniczący Rady  Tomasz Jarema ogłosił 15 minutową przerwę. 

 

Po przerwie, 

 

Starosta Myśliborski Arkadiusz Janowicz  

przekazał, że należy te trzy wnioski zgłoszone przez radnego Z. Siarkiewicza przegłosować 

odrębnie.  

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

przekazał, że proponuje aby zgłoszone przez niego wnioski 1 i 3 głosować równocześnie, 

ponieważ są ze sobą powiązane, natomiast wniosek drugi odrębnie.  

 

Przewodniczący Rady Tomasz Jarema  

przystąpił do głosowania wniosku zgłoszonego przez radnego Z. Siarkiewicza.  

Za wprowadzeniem do projektu budżetu na 2016 rok wniosku radnego Z.Siarkiewicza dot. 

wykreślenia w wydatkach majątkowych kwoty 20.000 zł. przeznaczonej na zadanie 

modernizacja budynku przy ul. Północnej 15 oraz wprowadzeniu zadania inwestycyjnego w 

ZSP nr 1 w Barlinku – modernizacja sanitariatów w kwocie 20.000 zł.  głosowało – 5 radnych, 

przeciw- 10, wstrzymał o się – 2 radnych. 

Wniosek nie uzyskał poparcia. 

 

Za wprowadzeniem do projektu budżetu na 2016 roku zmniejszenia rezerwy ogólnej z kwoty 

300.000 zł na kwotę 100.000 zł. głosowało – 4, przeciw – 13, nikt się nie wstrzymał.  

Wniosek nie uzyskał poparcia. 

 

Wicestarosta Powiatu – Danuta Patkowska  

przekazała, że w trakcie roku 2016  sanitariaty w ZSP nr 1 w Barlinku zostaną 

wyremontowane zgodnie z zaleceniami Sanepidu. Kolejno Zgłosiła wniosek o zamknięcie 

dyskusji.  
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Za wnioskiem o zamknięcie dyskusji głosowało – 13, przeciw – 4, nikt nie wstrzymał się od 

głosu.  

Wniosek uzyskał większość.  

  

4.9.podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Myśliborskiego na rok  

  2016. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały?  

 

Kolejno Przewodniczący Rady Tomasz Jarema przystąpił do głosowania autopoprawki 

Zarządu Powiatu do projektu budżetu z dnia 14 grudnia 2015 roku .  

Za głosowało – 14 przeciw – 3, nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu.. 

Kolejno Przewodniczący Rady Tomasz Jarema przystąpił do głosowania projektu uchwały              

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Myśliborskiego na rok  

  2016 wraz z autopoprawką.  

Za podjęciem uchwały głosowało – 13 radnych , przeciw – 3 radnych, wstrzymał się 1 radny.  

 

Uchwała Nr XIV/76/2015 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 29 grudnia 2015 roku                

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Myśliborskiego na rok  

2016 (załącznik Nr 6  do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

 

Ad. 5 

Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał i podjęcia uchwał Rady Powiatu                       

w Myśliborzu: 

 

5.1. w zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2015 rok, 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały?  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie w zmiany budżetu i w budżecie Powiatu 

Myśliborskiego na 2015 rok głosowało 16 radnych, przeciw – 0 radnych, wstrzymał się od 

głosu – 1 radny.  

 

Uchwała Nr XIV/77/2015  Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 29 grudnia 2015 roku              

w sprawie w zmiany budżetu i w budżecie Powiatu Myśliborskiego na 2015 rok została 

podjęta. (załącznik Nr 7 do protokołu) 

 

 

5.2. w sprawie przyjęcia Programu Rozwoju Powiatu Myśliborskiego na lata 2015-2020.  
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Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały?  

 

 

Radny – Arkadiusz Mazepa 

zwrócił uwagę, że na wcześniejszej sesji kiedy był dyskutowany projekt programu rozwoju 

powiatu myśliborskiego złożył zapytania i propozycje  do przedłożonego Programu Rozwoju 

Powiatu Myśliborskiego i dnia dzisiejszego nie otrzymał odpowiedzi na zapytania, natomiast 

propozycje nie zostały ujęte w przedłożonym Programie.  

Kolejno zapytał, ile podmiotów z poszczególnych grup uczestniczyło w badaniach i jak szeroki 

był zakres badań ankietowych? Ilu przedsiębiorców w każdej gminie miało wpływ na ten 

dokument? 

Kolejno wskazał, że zwarte w informacji dane  z GUS są z roku 2013 więc nie są aktualne.  

Kolejno poruszył kwestie dot.  ścieżek rowerowych, gdzie również posłużono się danymi 

również z roku 2013.   

Na koniec wypowiedzi zwrócił się z wnioskiem o wycofanie tego punktu z porządku sesji, 

ponieważ program ten też  powinien  zostać uzupełniony i poprawiony.  

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz  

poprosił o informację ile kosztowało to opracowanie oraz czy otrzymaliśmy opinię 

samorządów na temat tego Program, bo wiele zadań w tym programie przypisujemy gminom.  

Przekazał, że Program jest ogólnikowy, szablonowy. Gdyby wykreślić z niego nazwę Powiatu 

Myśliborskiego, można by było go zastosować do każdego powiatu.   

Nie odnosi się do specyfiki Powiatu Myśliborskiego gdzie mamy przede wszystkim trzy 

wiodące ośrodki miejskie Dębno, Barlinek i Myślibórz i dwie gminy wiejskie.   

Zapytał, dlaczego w analizie  w zagrożeniach nie ma nic o aktualnej sytuacji finansowej 

powiatu. W tym Programie finanse wogóle nie są brane pod uwagę. W wymienionych 

obszarach strategicznych są same banały, nic nie odnosi się do naszego powiatu. 

Poprosił o wyjaśnienie, w jaki sposób planuje się wdrożyć lokalną kartę rabatową, w jaki 

sposób planuje się popierać organizacje pozarządowe i organizacje pożytku publicznego. 

Przed chwilą Rada Powiatu odrzuciła propozycję wydatkowania tylko 20.000 zł. na 

modernizację sanitariatów w ZSP nr 1 w Barlinku a w Programie w działaniach pisze się, że 

ma być nowoczesna baza edukacji ponadgimnazjalnej. 

W działaniach obszaru ład przestrzenny i środowisko jak również bezpieczeństwo publiczne 

również jest niespójność z działaniami podejmowanymi przez Zarząd Powiatu. Swego czasu 

stawiany był wniosek w sprawie obrony  dyżurek w policji i został on odrzucony.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

przekazała, że w poprzedniej kadencji, kiedy Starostą był radny A.Mazepa  wprowadzona 

została w życie powiatowa strategia rozwiązywania problemów społecznych, która zawiera 

wiele błędów i nieprawidłowości.   Zarzuciła radnemu A. Mazepie że wskazuje 

nieprawidłowości w Programie Rozwoju Powiatu Myśliborskiego na lata 2015-2020, 

oceniając przy tym Program negatywnie a strategia rozwiązywania problemów społecznych 

funkcjonuje od ponad roku  i jest dokumentem sporządzonym nieprawidłowo.  

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz    

zwrócił uwagę, że zgłasza uwagi do przedłożonego programu po to,  aby w przyszłości  nikt 

nie zarzucił, że obecna kadencja przyjęła zły program. 

Poprosił żeby udzielić odpowiedzi na zadane wcześniej pytania.  
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Radny – Arkadiusz Mazepa 

przekazał, że skoro radna E.Ligenza pracuje na strategii rozwiązywania problemów 

społecznych  dokumencie już od ponad roku, to dziwi się, że  do dnia dzisiejszego nie 

wnioskowała o dokonanie zmian w przedmiotowej strategii dostosowując ten dokument do 

potrzeb.  

Na koniec swojej wypowiedzi zgłosił  wniosek o zamknięcie dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema  

przystąpił do głosowania wniosku o zamknięcie dyskusji. Za wnioskiem głosowało - 7 

radnych, przeciw - 6, 3 radnych wstrzymało się od głosu.  

Wniosek został przyjęty. 

Kolejno przystąpił do głosowania wniosku o wycofanie z porządku sesji punktu dot. podjęcia 

uchwały w sprawie przyjęcia Programu Rozwoju Powiatu Myśliborskiego na lata 2015-2020 

Za wycofaniem tego punktu głosowało - 3, przeciw – 9, 4 radnych wstrzymało się od głosu.  

Wniosek został odrzucony.  

 

Wicestarosta Powiatu – Danuta Patkowska 

zwróciła uwagę, że gdyby radni byli bardzo zainteresowani to mieli czas i możliwość żeby do 

dnia dzisiejszego zapoznać się z dokumentami, ankietami dot. tego programu w siedzibie 

Starostwa.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza  

przekazała, że strategia rozwiązywania problemów społecznych realizowana jest na bieżąco, 

Zarząd Powiatu jest na bieżąco informowany o błędach i nieprawidłowościach w tej strategii. 

 

Kolejno,  Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia Programu Rozwoju Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2015-2020 głosowało 9 radnych, przeciw – 1 radnych, wstrzymał się 

od głosu – 4 radny.  

 

Uchwała Nr XIV/78/2015  Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 29 grudnia 2015 roku  

w sprawie przyjęcia Programu Rozwoju Powiatu Myśliborskiego na lata 2015-2020 

została podjęta. (załącznik Nr 8  do protokołu) 

 

5.3. w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego w 2016 roku, 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały?  

 

Nikt z radnych nie zgłosił pytań ani uwag. 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Myśliborskiego w 2016 roku głosowało 16 radnych, 

przeciw – 0 radnych, wstrzymał się od głosu – 0 radny.  
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Uchwała Nr XIV/79/2015 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 29 grudnia 2015 roku  

w sprawie określenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego w 2016 roku została podjęta. (załącznik Nr 9  do protokołu) 

 

 

5.4. w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków i innych 

obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na terenie Powiatu Myśliborskiego             

w roku 2016, 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały?  

 

Nikt z radnych nie zgłosił pytań ani uwag. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

 

Za podjęciem uchwały w ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

statków i innych obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego w roku 2016 głosowało 15 radnych, przeciw – 0 radnych, wstrzymał się od 

głosu – 0 radny.  

 

Uchwała Nr XIV/80/2015  Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 29 grudnia 2015 roku               

w sprawie  ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków i innych 

obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego w roku 2016 została podjęta. (załącznik Nr 10 do protokołu) 

 

 

5.5. w sprawie wystąpienia Powiatu Myśliborskiego z Zachodniopomorskiej Regionalnej 

Organizacji Turystycznej w Szczecinie.  

 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały?  

 

Nikt z radnych nie zgłosił pytań ani uwag. 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie wystąpienia Powiatu Myśliborskiego                                

z Zachodniopomorskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej w Szczecinie głosowało 14 

radnych, przeciw – 1 radnych, wstrzymał się od głosu – 2 radny.  

 

Uchwała Nr XIV/81/2015 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 29 grudnia 2015 roku  

w sprawie  wystąpienia Powiatu Myśliborskiego z Zachodniopomorskiej Regionalnej 

Organizacji Turystycznej w Szczecinie została podjęta. (załącznik Nr 11 do protokołu) 

 

 

5.6.w sprawie planu pracy Rady Powiatu na 2016 rok, 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały?  
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Nikt z radnych nie zgłosił pytań ani uwag. 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie planu pracy Rady Powiatu na 2016 rok głosowało 15 

radnych, przeciw – 0 radnych, wstrzymał się od głosu – 1 radny.  

 

Uchwała Nr XIV/82/2015 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 29 grudnia 2015 roku  

w sprawie planu pracy Rady Powiatu na 2016 rok  została podjęta. (załącznik Nr 12 do 

protokołu) 

 

5.7.w sprawie planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 2016 rok, 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema  

przekazał, że na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego             

i Drogownictwa została zgłoszona propozycja do załącznika planu pracy kontroli Komisji 

Rewizyjnej w zakresie: w dziale II podmiot kontrolowany, w pkt. 1 zamiast kontroli w PCPR 

w Myśliborzu dokonać kontroli w MOW w Renicach oraz w pkt. 2 zamiast kontroli w ZSP nr 

w Barlinku dokonać kontroli w Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu.  

 

Radna – Urszula Sawicka  

Zaproponowała, żeby zgłoszoną przez Komisję Oświaty, Kultury, Sportu, Bezpieczeństwa 

Publicznego i Drogownictwa propozycję dopisać do planu kontroli pozostawiając również 

wcześniej już zaplanowane kontrole. 

 

Radna – Alicja Prill 

przekazała, że zgłosiła ten wniosek na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Drogownictwa, podyktowane to było tym  aby nie dokonywać 

kontroli w PCPR w Myśliborzu ponieważ jednostka ta od niedawna ma nowego Dyrektora 

oraz  całkiem niedawno skończył się tam audyt który obejmował 3 lata wstecz.  

Jeżeli chodzi o kontrolę w ZSP nr 1 w Barlinku to nie należy tam dokonywać kolejnej 

kontroli, gdyż szkoła ta jest na bieżąco kontrolowana. Bardziej zasadnym było by 

skontrolowanie Młodzieżowego  Ośrodka Wychowawczego w Renicach.   

 

Radny – Wojciech Wojtkiewicz 

Przekazał, że w minionej kadencji nie było kontroli kompleksowych lecz tylko doraźne. Skoro 

powołano Komisję Rewizyjną to komisja powinna zdecydować o priorytecie kontrolowanej 

jednostki. Komisja Rewizyjna zaproponowała plan działania i kontroli i należy to uznać.  

 

Nikt z radnych nie zgłosił więcej uwag.  

 

Przewodniczący Rady - Tomasz Jarema 

przystąpił do głosowania. 

Za wprowadzeniem w pkt. 1 zamiast kontroli w PCPR w Myśliborzu dokonać kontroli                   

w MOW w Renicach głosowało- 2 radnych, przeciw – 7 radnych, 2 radnych wstrzymało się od 

głosu. Wniosek nie uzyskał większości. 

 

Za wprowadzeniem w pkt. 2 zamiast kontroli w ZSP nr 1 w Barlinku dokonać kontroli                                

w Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu głosowało  – 6 radnych, przeciw – 8 radnych, 

nikt nie wstrzymał się od głosu.  Wniosek nie uzyskał większości. 
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Kolejno,  

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania wniosku radnej U.Sawickiej o pozostawienie 

zaproponowanych kontroli w planie kontroli oraz dołożenie dwóch kolejnych kontroli                   

w MOW w Renicach i w DWD z Myśliborzu. Za wnioskiem głosowało – 8 radnych, 8 – 

przeciw nikt nie wstrzymał się od głosu. Wniosek nie uzyskał większości. 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania projektu uchwały. Za podjęciem uchwały                 

w sprawie planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 2016 rok głosowało -12 radnych, 

przeciw 2 radnych, wstrzymało się od głosu – 2 radnych.  

 

Uchwała Nr XIV/83/2015 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 29 grudnia 2015 roku  

w sprawie planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na 2016 rok została podjęta. 

(załącznik Nr 13  do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minut przerwy.  

 

Po przerwie Przewodniczący rady przystąpił do realizacji kolejnego punktu porządku sesji: 

 

5.8.w sprawie zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Powiatu w Myśliborzu na 

2016 rok. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema  

poinformował, że  na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Bezpieczeństwa 

Publicznego i Drogownictwa do planu pracy Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego został zgłoszony wniosek, aby w miesiącu marcu wprowadzić temat pt. 

Informacja z działalności spółek prawa handlowego Szpital w Dębnie  Sp.  z o.o i Szpital 

Barlinek Sp. z o.o. Natomiast przedmiotową informację dot. działalności spółek za 2015 rok 

zaplanowaną w miesiącu wrześniu przenieść na miesiąc październik. 

 

Kolejno zapytał, czy inne propozycje.  

 

Wiceprzewodniczący Rady – Ryszard Wiśniak 

przekazał, że głosowanie takiego wniosku jest bezzasadne, ponieważ Komisja Oświaty, 

Kultury, Sportu, Bezpieczeństwa  Publicznego i Drogownictwa  nie powinna wkraczać                   

w kompetencje Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. . 

 

Nikt z radnych nie zgłosił pytań ani uwag. 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

 

Za wykreśleniem pkt. 5 z miesiąca września  dot. analizy informacji z działalności spółek 

prawa handlowego za 2015 rok i wprowadzeniem w miesiącu marcu jako punkt 4 oraz                   

w miesiącu październiku jako punkt 3 głosowało- 6 radnych, przeciw – 7 radnych, 1 radny 

wstrzymał się od głosu. Zmiany do planu pracy nie zostały wprowadzone. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania bądź uwagi do projektu uchwały. 

 

Nikt nie zgłosił więcej uwag.  



 17 

W związku z tym Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. Za podjęciem uchwały                    

w sprawie zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Powiatu w Myśliborzu na 2016 

rok głosowało 16 radnych, przeciw – 0 radnych, wstrzymał się od głosu – 0 radny.  

 

Uchwała Nr XIV/84/2015 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 29 grudnia 2015 roku                

w sprawie zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Powiatu w Myśliborzu na 

2016 rok  została podjęta. (załącznik Nr 14  do protokołu) 

 

5.9. w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty Myśliborskiego, 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały?  

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

przekazał, że nie zgadza się z uzasadnieniem załączonym do niniejszego projektu uchwały. 

Ma wątpliwości z uwagi na brak podstawy prawnej oraz braku opinii prawnej.                               

W postępowaniu jakie przebiegało w Starostwie po otrzymaniu pism Pana Sługockiego można 

jedynie mówić o uchybieniu. Od lat pisma wpływające do Starostwa są dekretowane                       

a kompetentną jednostką do rozpatrzenia tych pism była PCOFA w Myśliborzu i tam tez 

pisma zostały skierowane.  

Nikt z radnych nie zgłosił pytań ani uwag. 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Starosty 

Myśliborskiego głosowało 7 radnych, przeciw – 7 radnych, wstrzymał się od głosu – 1 radny.  

Projekt uchwały nie został podjęty. 

 

 

5.10. w sprawie powierzenia Ginie Nowogródek Pomorski zadania z zakresu zarządzania 

drogami powiatowymi, 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały?  

 

Nikt z radnych nie zgłosił pytań ani uwag. 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

 

Za podjęciem uchwały w sprawie  powierzenia Ginie Nowogródek Pomorski zadania                                    

z zakresu zarządzania drogami powiatowymi głosowało 15 radnych, przeciw – 0 radnych, 

wstrzymał się od głosu – 1 radny.  

 

Uchwała Nr XIV/85/2015  Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 29 grudnia 2015 roku  

w sprawie  powierzenia Ginie Nowogródek Pomorski zadania z zakresu zarządzania 

drogami powiatowymi została podjęta. (załącznik Nr 15  do protokołu) 

 

5.11. zmieniającą uchwałę w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego przejęcia zadań                       

z zakresu administracji rządowej. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały?  
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Nikt z radnych nie zgłosił pytań ani uwag. 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

 

Za podjęciem uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie zawarcia porozumienia 

dotyczącego przejęcia zadań z zakresu administracji rządowej głosowało 15 radnych, przeciw 

– 0 radnych, wstrzymał się od głosu – 1 radny.  

 

Uchwała Nr XIV/86/2015 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 29 grudnia 2015 roku  

 zmieniająca uchwałę w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego przejęcia zadań                

z  zakresu administracji rządowej została podjęta. (załącznik Nr 16  do protokołu) 

 

 

5.12. zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych do realizacji w 2015 roku  

 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały?  

 

Nikt z radnych nie zgłosił pytań ani uwag. 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

 

Za podjęciem uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań i wysokości 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych do 

realizacji w 2015 roku głosowało 15 radnych, przeciw – 0 radnych, wstrzymał się od głosu – 1 

radny. 

 

Uchwała Nr XIV/87/2015 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 29 grudnia 2015 roku 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych do realizacji w 2015 

roku została podjęta. (załącznik Nr 17 do protokołu) 

 

 

Ad. 6 

Sprawozdania z działalności Stałych Komisji Rady Powiatu w Myśliborzu za rok 2015. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema  

zapytał,  czy jest potrzeba odczytania sprawozdań. 

 

Nikt z radnych nie zgłosił, aby odczytać sprawozdania. 

 

Kolejno Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania bądź uwagi do sprawozdań.  

 

Nikt uwag i pytań nie zgłosił. 

 

Sprawozdanie z działalności Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 
(załącznik Nr 18 do protokołu) 

Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych, Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa (załącznik Nr 19 do protokołu) 
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Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Bezpieczeństwa 

Publicznego i Drogownictwa (załącznik Nr 20 do protokołu) 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej (załącznik Nr 21 do protokołu) 

 

Ad. 7 

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema  

poinformował, że zgodnie ze Statutem Powiatu Myśliborskiego stanowiącego załącznik do 

Uchwały Nr XLVI/398/2014 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 30 stycznia 2014 roku  

w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Myśliborskiego (Dz. Urzęd. Woj. Zach. poz. 990) 

interpelacje i zapytania kieruje się odpowiednio do Zarządu albo Komisji za pośrednictwem 

Przewodniczącego Rady i składa się je wyłącznie w formie pisemnej, na sesji po uprzednim 

odczytaniu. (§ 27 i 28 Statutu) 

Kolejno zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos i odczytać swoje interpelacje? 

 

Interpelacji i zapytań radnych nie zgłoszono.  

 

Ad. 8 

Kolejny punkt porządku obrad: odpowiedzi na interpelacje  i zapytania radnych. 

 

Z uwagi na brak interpelacji i zapytań, Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu 

porządku posiedzenia.  

 

Ad. 9 

Przystąpiono do rozpatrzenia sprawozdania z pracy Zarządu. (załącznik Nr 22  do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema  

zapytał czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego radnym sprawozdania z pracy Zarządu 

Powiatu? 

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

poprosił o informacje, jakie ostatecznie zapadły decyzje odnośnie przeniesienia Poradni 

Psychologiczno – Pedagogicznej w Barlinku do budynku przy ul. Gorzowskiej oraz nt. działań 

w sprawie wypowiedzenia umowy dla Szczecińskiej Fundacji Talent Promocja – Postęp. 

Kolejno poprosił o informacje dot. podania zakresu budowy drogi Równo – Laskowo. 

Poruszył kwestie udzielenia pełnomocnictwa Wicestaroście Powiatu do reprezentowania 

powiatu na walnych zgromadzeniach wspólników spółki Szpital w Dębnie. Poprosił                        

o informację jak Starosta widzi kwestie uzgadniania z Zarządem Powiatu sprawy dot. 

reprezentowania stanowiska Zarządu Powiatu na walnych zgromadzeniach. 

Kolejno zapytał, dlaczego niemożliwe jest użyczanie obiektu przy ul. Gorzowskiej innym 

podmiotom skoro Gmina Barlinek użycza obiekty, które były wcześniej finansowane m.in. ze 

środków unijnych. Czy  inne warunki stawiane są powiatowi, a inne gminom. 

Poprosił o informację jakie jest obecnie stanowisko w sprawie  dalszej modernizacji drogi 

Łubianka  - Karsko, ponieważ były wykonywane dokumentacje na tą drogę przez samorząd 

gminny. 

Zapytał, czego dot. zgoda Zarządu na zatrudnienie pracownika w ZSP nr 1 w Barlinku na 

prowadzenie zajęć edukacyjno sportowych. 

Kto będzie  realizatorem robót i prac budowlanych przy ul. Północnej 15, gdzie Zarząd 

Powiatu postanowił zatrudnić w ramach robót publicznych pracowników i zatrudnić tam 
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kierownika budowy. Jaki podmiot prawny będzie realizował tę budowę i na jakim prawnym 

dokumencie budowlanym.  

 

Radny – Arkadiusz Mazepa 

zapytał, czy sytuacja dot. brakujących środków finansowych w RPOT w Dębnie  na 

wykonywanie obligatoryjnych wydatków  została już zniwelowana  i wydatki wszystkie 

zostały pokryte.  

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

przekazał, że możliwość przeniesienia Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Barlinku 

rozważana jest z dwóch względów. Po pierwsze należy zagospodarować budynek przy ul. 

Gorzowskiej w Barlinku po to, aby zachować trwałość projektu, który realizowany był ze 

środków unijnych. Budynek musi zostać zasiedlony zgodnie z jego przeznaczeniem czyli na 

cele oświatowe. Po drugie na pomieszczenia przy ul. Szosowej, gdzie obecnie znajduje się 

Poradnia Psychologiczno – Pedagogiczna w Barlinku, Wojewódzki Inspektor Sanitarny nałożył 

pewne zalecenia dot. poprawy warunków pracy i te zalecenia wymagają pewnych nakładów 

finansowych.  

Jeśli chodzi o drogę Równo – Laskowo to głównie chodzi o odcinek  drogi, który w tej chwili 

ma nawierzchnię żużlową a zostanie pokryta asfaltem. Jest to inicjatywa gminy Barlinek, która 

jest skłonna ponieść koszty realizacji tej inwestycji. 

Odnośnie udzielonego pełnomocnictwa Wicestaroście Powiatu przekazał, że była to decyzja 

Zarządu Powiatu. Do tej pory  Wicestarosta Powiatu  podejmuje decyzje w zakresie 

funkcjonowania Szpitala w Dębnie bez konsultowania z Zarządem. 

Jeżeli chodzi o kwestie możliwości użyczenia budynku przy ul. Gorzowskiej innym 

podmiotom przekazał, że jest to trudny temat, ponieważ i w tej sytuacji należy brać pod uwagę 

zachowanie trwałości projektu co co może skutkować, że powiat będzie musiał zwrócić środki 

pomocowe,  które były przeznaczone na termomodernizację tego budynku.  

Kolejno, poinformował, że dokumentacja na remont drogi Łubianka – Karsko jest nadal 

aktualna, ale biorąc pod uwagę sytuacje finansową powiatu nie gwarantuje się dalszej  

realizacji tego projektu.  

Zgoda na zatrudnienie osoby na  ¼ etatu w ZSP Nr 1 w Barlinku dot.  prowadzenia zajęć    

edukacyjno – sportowych w ramach zajęć pozalekcyjnych w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Barlinku. 

Odnośnie zapytania kto jest  realizatorem robót i prac budowlanych przy ul. Północnej 15 

wyjaśnił, ze realizuje to Powiat Myśliborski, jest to zadanie remontowe. Zatrudnione do tego 

zostały osoby z Powiatowego Urzędu Pracy w Myśliborzu, kierownikiem budowy będzie 

osoba uprawniona.  

Będą wykonywane prace remontowe związane ze skuwaniem posadzek w pomieszczeniach 

budynku przy ul. Północnej.  

Radnemu A. Mazepie odpowiedział, że zmniejszenie planu Regionalnej Placówce Opiekuńczo 

– Terapeutycznej w Dębnie  było związane tym żeby angażować w jak najmniejszym stopniu 

środki z budżetu powiatu natomiast wykorzystać dotacje z tyt. opłat wnoszonych przez powiaty 

jak również w miarę możliwości wykorzystać dotacje przyznane przez Ministra Pracy i Spraw 

Społecznych. Na dzień dzisiejszy budżet placówek bilansuje się,  nie ma zagrożenia 

wystąpienia deficytu. Prowadzone są nawet prace inwestycyjno - modernizacyjne polegające 

na  zmianie systemu centralnego ogrzewania,  montowaniu solarów, zmiany ogrodzenia oraz 

budowy  placu zabaw. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  
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W związku z tym Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji kolejnego punktu 

 

 

Ad. 10 

Sprawozdanie z działań podejmowanych przez Przewodniczącego Rady w okresie 

międzysesyjnym. (załącznik Nr 23 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego sprawozdania?  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 

 

 

Ad. 11 

Oświadczenia radnych. 

 

Przewodniczący Rady – Tomasz Jarema  

Poinformował, że zgodnie ze Statutem Powiatu Myśliborskiego (§ 29 Statutu) Oświadczenia 

mogą być składane w formie ustnej albo pisemnej jedynie na zakończenie obrad.                        

Nad oświadczeniem nie przeprowadza się dyskusji.  

Przedmiotem oświadczenia nie może być sprawa, której merytoryczna treść jest interpelacją, 

wnioskiem lub zapytaniem. 

 

Radny – Arkadiusz Mazepa 

przekazał  życzenia noworoczne.  

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Janowicz 

przekazał życzenia noworoczne dla wszystkich radnych pracowników  i mieszkańców powiatu 

Myśliborskiego.  

 

Przewodniczący Rady –Tomasz Jarema  

w imieniu Rady Powiatu w Myśliborzu wszystkim mieszkańcom Powiatu Myśliborskiego 

przekazał życzenia noworoczne.  

 

Nikt więcej  z radnych nie zabrał głosu. 

 

Ad. 12 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XIV sesję Rady Powiatu  

w Myśliborzu.  

 

 

Płyta audio z nagraniem z XIV sesji Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 29.12.2015r. stanowi 

załącznik nr 24  do Protokołu.  

 
 

 

Protokołowała: 

Janina Sidor 

 


